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ΘΕΜΑ: Διακίνηση οπωροκηπευτικών.

Ο Γεωργακόπουλος άφησε και σε μένα το σημείωμα που έστειλε σε σας, όπως του 
είχατε ζητήσει.

Η πραγματικότητα είναι έτσι, εδώ και χρόνια. Την είχα πρωτοπληροφορηθεί στο 
Υπουργείο Εμπορίου. Νομίζω ότι πρέπει να πει τη γνώμη του ο Δαμιανός και να 
συνεργασθούν τα Υπουργεία Οικονομικών, Ανάπτυξης και Γεωργίας. Στόχος να 
προκόψει ωφέλεια στον παραγωγό και στον καταναλωτή. Να υπάρξει κοινή 
εισήγηση σε σας, ίσως απόφαση οργάνου ή σύσκεψη υπό τον Π/Θ, και μετά ΚΤΕ, 
κλπ. που προτείνει ο Γεωργακόπουλος.


